
國立中央大學圖書館 

寒暑假校外在學學生志願服務家長/監護人同意書  

NCU Library Parent/Guardian's Agreement of Volunteer Service For  

Winter/Summer Vacation  

  

  

本人知悉並同意子女(姓名:               身分證字號後 4 碼：          )至 貴圖書館從事志願服務工

作。本人了解其將接受適當之引導與訓練課程，確保其工作安全及工作表現，同時他（她）

必須達到該志願工作之所有工作要求，包括準時出席及遵守圖書館政策與規定，若因不遵

守規定造成任何意外，本人願意自行負責。 

此致   國立中央大學圖書館  

  

I understand and agree that my child(Name:             The last four digits of the ID number:            ) 

will volunteer in the library if he/she is accepted. I also understand that he/she will receive 

appropriate guidance and training courses to ensure his/her safety and performance at work. 

Meanwhile, he/ she must meet all requirements for volunteer work including punctual 

attendance and compliance with policies and rules of the library. I hereby accept full responsibility 

and risk for my child for any accident due to violation of rules at the library.   

                        

家長簽章 Signature：  

身分證後 4 碼：  
The last four digits of the ID number:  

  

  

中華民國        年        月        日  

  

 


